



德国莱茵TÜV，您值得信赖的合作伙伴 TÜV Rheinland is your reliable partner

德国莱茵TÜV是全球公认的领先第三方独立评估机构。

- 成立于1872年，总部位于科隆
- 在60多个国家设有500家机构，雇有19,000多名员工

我们的全球网络为信息的快速及可靠传播提供了保障，我们为客户提供测试、检验和认证服务，以证明其产品符合地方及国际市场的要求，从而保障便捷快速的市场准入，并增加该产品的市场认可度和接受度。

TÜV Rheinland is a world-renowned leading independent third-party assessment organization.

- Established in 1872, headquartered in Cologne
- Employs 19,000+ people at 500 sites in over 60 countries

Our global networks ensures a fast and reliable flow of information, we offer testing, inspection and certification that conform to the requirements of local and international markets in a way that ensures you easy market access, product recognition and acceptance by market.

Certipedia在线证书查询系统 Certipedia, the on-line certificate database



Certipedia是德国莱茵TÜV的在线证书查询系统。通过该独立网站，您可查到我公司颁发的证书及相关信息。该网站便于您的合作伙伴查询证书的相关资料。请登录www.certipedia.com查看证书信息。

Certipedia is the on-line certificate database of TÜV Rheinland. Our certificates can be found on this independent website, showing the certification data. This makes easy to provide references to the issued certificates for your partners. Search the certificates at www.certipedia.com

关注我们的微信：

TUV 莱茵



德国莱茵TÜV大中华区
TÜV Rheinland Greater China
服务热线 Hotline
4008831300/8009993668
+852 21921022 (中国香港 Hongkong)

service-gc@tuv.com
www.tuv.com

©TÜV, TÜEV and TÜV are registered brand marks. Any use and application requires prior approval. P2CSB06BzhenGC15041.0



ENEC标识认证 ENEC Mark Certification

www.tuv.com





为您的产品更快进入欧洲市场，获得更好的销售业绩

Get an easier market access and increase the purchasing power of your products in Europe

我们为您提供解决方案：ENEC认证证书——欧洲安全认证标识。ENEC是受公众高度认可的欧洲知名电气产品和零部件安全认证标识。该标识证明您的产品符合欧洲安全标准，并且生产过程经受定期检查。

德国莱茵TÜV的合格产品认证证书授权其持有者在获批产品上加印ENEC 18标识。该证书由ENEC计划的成员——德国莱茵TÜV旗下的InterCert Kft公司颁发。ENEC计划由欧洲认证机构和欧洲电气产品认证协会（EEPCA）下设的欧洲制造商协会（CELMA）于1992年设立。

We give you a solution: ENEC Mark Certificate - the European safety mark. ENEC is a well-known, recognized high quality European safety mark for electrical products and components and it proves that your product complies with European safety standards and it verifies also that the production is regularly inspected.

TÜV Rheinland's certificate permits the use of the ENEC 18 Mark on the approved products. The certificate is issued by TÜV Rheinland InterCert Kft, member of ENEC Scheme. The ENEC Scheme was established by European Certification Bodies and the European Manufacturers' Associations CELMA under Europe-an Electrical Products Certification Association (EEPCA) in 1992.

ENEC标识与CE标识的区别

Difference between the ENEC Mark and CE Marking



在欧洲，对于绝大多数电气产品而言，CE标识均为强制性认证标识。如需证明您的产品符合标准，仅有CE标识是不够的。CE标识表明该产品符合欧盟相关法规的基本要求。CE标识不是任何认证机构的测试标识，其本身并不保证该产品通过了某个独立机构的测试和认证。

For most of the electrical products the CE Marking is mandatory in Europe. If you need an evidence of your products' conformity, the CE Marking alone is not sufficient. The CE Marking is a declaration of the manufacturer, showing that its product fulfils the essential requirements of all the relevant EU directives. The CE Marking is not a test mark of any certification body and itself does not guarantee that the product was tested and certified by an independent body.



ENEC是欧洲高品质电气产品和零部件的独立安全标识，证明产品符合欧盟的安全标准。ENEC标识许可证可用于申请CE标识。ENEC计划旨在保护消费者，提高进入欧洲市场的产品安全性并符合相关标准。

ENEC, the independent high quality European safety mark for electrical products and components that demonstrates compliance with EU safety standards. The ENEC Mark Licence can be used to support the application of CE Marking. The ENEC Scheme contributes to the consumer's protection and supports an increasingly safe and standard compliance for products which come into the European market.

谁能从ENEC标识中受益？

Who can benefit from ENEC Mark?

- **制造商**：ENEC标识证明其产品符合欧盟安全标准，可提升欧盟对其产品的接受度和购买需求
- **进口商和零售商**：ENEC标识证明其产品经过检验且符合欧盟安全标准，并提升顾客对其产品的信任度
- **消费者**：ENEC标识证明其所购产品的安全性，确认其健康可得到保障
- **欧洲当局**：ENEC标识证明产品经过第三方认证机构的测试、检验和认证

- **Manufacturers**, to prove the product meets the requirements of EU safety standard, increase product acceptance and buying demand in EU
- **Importers and Retailers**, to be sure the product was inspected and proved to meet EU safety standard, increased confidence in product
- **Consumers**, to get a safe product, where the consumers health is protected
- **European Authorities**, product was tested, inspected and certified by a third party certification body



产品范围

Product scope

- | | |
|---|---|
| <ul style="list-style-type: none"> ■ 灯具、自镇流灯、LED灯 ■ 灯具零部件（镇流器、驱动器、LED模块、启动器、灯座等） ■ 变压器 ■ 连接器、耦合器、插头及插座 ■ 电器开关 ■ 控件、保护装置、继电器和微型保险丝 ■ 电容器、滤光器及感应器 ■ 家用电器 ■ 信息技术设备 ■ 音频、视频及类似电子设备 ■ 电动工具 ■ 电池 ■ 其他，ENEC计划持续改进和扩展的类别 | <ul style="list-style-type: none"> ■ Luminaries, self-ballasted lamps, LED-lamps ■ Luminaries components (ballasts, drivers, LED modules, starters, lamp-holders, etc.) ■ Transformers ■ Connectors, couplers, plugs and socket-outlets ■ Switches for appliances ■ Controls, protectors, relays and miniature fuses ■ Capacitors, filters and inductors ■ Household appliances ■ Information technology equipment ■ Audio, video and similar electronic apparatus ■ Power tools ■ Batteries ■ Others, continuous improvement and extension of the ENEC Scheme |
|---|---|



ENEC18标识助您提高竞争优势

Improve your competitive advantage with ENEC 18 mark

- | | |
|---|--|
| <ul style="list-style-type: none"> ■ 全世界的制造商均可申请获得 ■ 独立第三方认证（可基于CB测试证书及CB测试报告） ■ 认证期内安全及性能保证 ■ 所有获得认证的产品均在ENEC网站和Certipedia在线证书查询平台中公开可见 ■ 不止欧洲，更多地区接收该标识 ■ 初始及持续产品监测 ■ 所有认证机构和测试实验室将定期接受评估，以验证其资质，确保您能享受到透明且受控的服务 ■ 欧洲专家定期召开会议，以统一申请规则和标准，确保您能到享受可靠的服务 | <ul style="list-style-type: none"> ■ Available for manufacturers worldwide ■ Independent third party certification (it can be based on CB Test Certificate and CB Test Report) ■ Safety and performance assurance for the lifetime of the certification ■ All certified products are listed in a publicly available database on ENEC website and Certipedia ■ Single certification mark, accepted throughout Europe and beyond ■ Initial and ongoing production surveillance ■ Regular assessment of all the certification bodies and testing laboratories to verify their competence, you get a transparency and controlled service ■ Regular meetings of European experts for uniform application of rules and standards, you get a trustful service |
|---|--|